
 

 

 

P r o t o k ó ł   Nr XXIX/ 05 
z sesji Rady Gminy Stegna 

odbytej w dniu 1 lipca 2005 roku. 

 

 

Sesję Rady Gminy Stegna otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Rady Pani Ewa Dąbska, 

która powitała przybyłych gości, sołtysów i radnych. Stwierdziła na podstawie listy 

obecności, że na stan 15 radnych w sesji uczestniczyło 13 radnych. Nieobecni na sesji: 

Radna Pani Iwona Błońska, Radny Pan Ciasnocha Marian. 

 

Ad. Pkt. Nr 2. 
 

Na Sekretarza obrad zaproponowano Pana Stanisława Kukułkę. Za kandydaturą Pana Kukułki 

glosowało 11 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. Pkt. Nr 3. 
 

Przewodnicząca Rady odczytała porządek obrad. Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego 

porządku. Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie porządek obrad. Za przyjęciem 

porządku obrad głosowało  12 radnych. Przyjęty został w brzmieniu jn: 

1.Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Wybór Sekretarza obrad. 

3. Zatwierdzenie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Ocena stanu przygotowań do sezonu letniego. 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

7,1 wyrażenia zgody na nabycie gruntu zajętego na poszerzenie ulicy Zielonej w 

      miejscowości Stegna. 

7,2. zmiany Uchwały  Nr XXIV/181/04 z dnia 30.11. 2004 roku w sprawie przyjęcia  

       GPPiRPA do realizacji w 2005 r. 

7,3. określenia dziennych stawek opłaty miejscowej, terminów płatności, zwolnień od tej  

     opłaty, sposobu jej poboru, określenia inkasentów oraz wynagrodzenia za inkaso. 

7,4. zmiany uchwały Nr XXVII/191/05 Rady Gminy Stegna z dnia 30 marca 2005 roku w 

      sprawie budżetu gminy na 2005 rok. 

7,5 umiejscowienia Komendy Straży Gminnej w strukturze Urzędu oraz nadania regulaminu  

      Straży Gminnej w Stegnie. 

7,6 przystąpienia do Stowarzyszenia Powiatu Nowodworskiego. 

7,7 zmiany Uchwały Nr XXVI/ 188/05 Rady Gminy Stegna z dnia 25 lutego 2005 roku 

      w sprawie utworzenia dochodów własnych jednostek budżetowych. 

7,8 zmiany statutu Związku Komunalnego „ Mierzeja” w Stegnie. 

7,9. utworzenia obwodu głosowania w Domu Pomocy Społecznej „ MORS „ w Stegnie. 

7,10 ustalenia opłaty za miejsce postojowe na nieruchomości stanowiącej mienie gminne. 

8. Informacja Wójta o pracy w okresie między sesjami. 

9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

10. Sprawy różne. 

 



 

 

Ad. Pkt. Nr 4. 

 
Za przyjęciem protokołu z poprzedniej sesji głosowało 12 radnych. 

 

Ad. Pkt. Nr 5. 

 
Interpelacje i zapytania zgłosili  następujący radni: 

 

1.Pan Mirowski Józef zam Junoszyno – wnioskował o prawidłowe oznakowanie drogi 

Marzęcino – Chełmek – Tujsk. 

 

2.Pan Kleczewski Sebastian zam. Żuławki – w związku z brakiem konkretnej i jednoznacznej 

odpowiedzi Pana Wójta na zapytania i interpelacje radnych w sprawie użytkowania i 

dewastacji mieszkania i pomieszczeń  w Gminnym Ośrodku Zdrowia w Drewnicy przez byłą  
lekarz panią Uzunow wnioskuje o dokonanie kontroli przez Komisję Rewizyjną Rady Gminy  

Stegna: umowy najmu, egzekucji należności, obciążenie za dewastację i wywóz nieczystości, 

porozumienia – ugody zawartej w trakcie procesu o eksmisję. 
  

3. Pn Fidut Ryszard  zam. Stegna – co z gazyfikacją naszej gminy, prawdopodobnie umowa 

jest niekorzystna dla naszej gminy. 

 

4. Pan Fidut Ryszard  zam. Stegna – kiedy będzie połączona ulica Grunwaldzka z ulicą 
Powstańców W-Wy w Stegnie. 

 

5. Pan Fidut Ryszard  zam. Stegna – dlaczego nie są realizowane uchwały Rady Gminy dot. 

utrzymania porządku oraz o zagospodarowaniu przestrzennym usług przyplażowych. 

 

6. Pan Fidut Ryszard zam. Stegna – kiedy zostaną wykonane plany zagospodarowania 

przestrzennego. 

 

7. Pan Ryszard Fidut zam. Stegna – drzewo / pomnik przyrody/ na ulicy Powstańców W-Wy 

jest spruchniały od wewnątrz. 

 

8. Pan Jerzy Wagner zam  Mikoszewo – plaża w Mikoszewie jest brudna apeluje o jej 

posprzątanie. 

 

9. Pan Stanisław Kukułka zam. Dworek – wnioskował aby nie zapomnieć o problemach 

rolnictwa. Niepokojące są sygnały o skupie zbóż, czy samorząd podejmuje jakieś działania. 

 

10. Pan Stanisław Kukułka zam. Dworek – w trakcie opracowania dokumentacji zaniechano 

korzystnych rozwiązań przy przebudowie drogi E – 7 tj. próba likwidowania prawoskretu i 

tunelu. Wnioskuje o stanowcze kroki w celu poprawy bezpieczeństwa mieszkańców. 

 

11. Pan Stanisław  Kukułka Stanisław zam. Dworek – jakie są oczekiwania związane z 

programem rozwoju 2007-2013. Pomorska Izba Rolnicza widzi zagrożenia. 

 

 

 



 

Ad. Pkt. Nr 6. 
 

  

Przewodnicząca Rady zaproponowała aby w pierwszej kolejności na temat przygotowań do 

sezonu przedstawił informację Wójt, następnie po kolei  aby  przedkładali informację 
przedstawiciele instytucji zaproszeni na dzisiejszą sesję. 
 

Wójt Pan Marian Ranoszek  przedstawił krótką informację dot. przygotowania do 

tegorocznego sezonu odnośnie czystości i estetyki Gminy Stegna. / informacja w załączeniu/  

Następnie Pani Grudniewska poinformowała o imprezach   planowanych   we wsiach 

 w sezonie letnim. 

Pan Kleczewski Sebastian zwrócił się z pytaniem jakie imprezy będą się odbywać   
w świetlicach i co jest planowane na terenie wsi. 

Pani Dąbska stwierdziła, że  program  imprez powinien  być opracowany na początku roku  i 

uzgodniony z sołtysem. 

Pan Kulka stwierdził, że sesja  dot. przygotowań do sezonu odbywa się zbyt późno,  

o przygotowaniach do sezonu powinno mówić się w miesiącu marcu. 

Bardzo brudno jest na terenie naszych miejscowości. Dlaczego gmina nie  kontroluje umów 

na wywóz nieczystości  właścicieli domów którzy zamieszkują tylko w sezonie. 

Kto wpadł na pomysł na założenie muldy na ulicy Powstańców W-wy  Jest to zagrożenie dla 

samochodów które mają niskie zawieszenie. 

Następnie zwrócił się z pytaniem jakie sankcje będą stosowane w stosunku do właściciela 

restauracji „ Pod Strzechą”. Dlaczego mimo ustawy o ochronie danych osobowych 

umieszczono nazwiska osób na piśmie wysłanym do właściciela restauracji. 

Kto  był autorem tego pisma. 

 

Radca Prawny Pan Marcin Łopaciński poinformował, że on był autorem pisma  chciał aby  

był większy wydźwięk, taki właśnie był cel tego pisma, gmina podeszła do tej sprawy bardzo 

poważnie, pismo było napisane bez nazwisk. Nie wie kto dopisał nazwiska.  

Nazwiska nie powinny być napisane ponieważ jest to ochrona danych osobowych. 

 

Pan Szymański stwierdził, że Wójt ma instrumenty prawne, tylko z nich nie korzysta, 

wniosek o cofnięcie alkoholu został źle przygotowany.  

Potwierdził, że nie można było pisać nazwisk i adresów. Mieszkańcy się boją ponieważ byli 

straszeni, policja jest mało skuteczna. 

 

Następnie głos zabrał  Komendant Policji  Powiatowej  Nowy Dwór  Pan Marek Tafliński. 

który wypowiedział  się odnośnie restauracji „ Pod Strzechą” Nieprawdą jest, że policja nic 

nie robi. Problem jest od dłuższego czasu. Były wnioski, były mandaty, wystąpienia. 

Stwierdził, że  nazwisk nie powinno się ujawniać. 
Stwierdził, że termin rzeczywiście  jest mało fortunny, policja działa już od pierwszych dni 

maja. Podziękował wójtom, radnym sołtysom z którymi współpracował. 

Aby zapewnić bezpieczeństwo na naszym terenie zaangażowanych jest 22 funkcjonariuszy i 

Straż Graniczna, funkcjonariusze w tym okresie nie otrzymują urlopów. Patroli ruchu 

drogowego będzie o wiele więcej,  posterunek jest czynny 24 godziny. Będzie realizowany 

program bezpieczna „ Mierzeja „  

Pani Dąbska poruszyła sprawę spalania  ciuchów z „ ciucholandu „ czy jest możliwe 

wyegzekwowanie aby mieszkańcy nie spalali w piecach  starej odzieży. 

 



 

Pan Tafliński wyjaśnił, że zgodnie ze stanem prawnym nie wolno spalać odzieży w piecach. 

Problem jest bardzo duży, ponieważ to robi duża ilość mieszkańców.  Policja poczyniła 

działania w tym celu. Pozostaje apelować do ludzi aby tego nie robili. 

 

Pan Kulka stwierdził, że spalaniem starych rzeczy w piecach zajmuje się Ochrona Środowiska  

pobiera  próbkę z komina można na tej podstawie stwierdzić, że są spalane stare ciuchy. 

Uważa, że temat ten jest lekceważony, należałoby tą sprawą zainteresować „ SANEPID” 

 

Następnie Pan Fidut poruszył sprawę uporządkowania handlu ulicznego przy głównych 

ulicach. Należałoby uporządkować handel ze względu na bezpieczeństwo ludzi, służby 

budowlane wydają zezwolenia nie bacząc na  zagrożenie jakie występuje. Komenda powinna 

określić na podstawie ustawy o drogach, że handel w danych miejscach nie powinien być ze 

względu na grożące niebezpieczeństwo, służby budowlane powinny to respektować. 
Komendant wyjaśnił, że nie ma takiego prawa, może jedynie ukarać daną osobę mandatem. 

Następnie głos zabrał Naczelnik Wydziału Prewencji Pan Artur Kłapouchy który przedstawił 

krótką informację, zaapelował o kulturę jazdy. 

Pan Kukułka zasygnalizował sprawę drogi E – 7 na skrzyżowaniu, wnosił o zwiększenie 

patroli na tym odcinku oraz ustawienie znaków, atrapy samochodu. 

Pan Kulka poruszył sprawę jazdy gokardami na ulicach jest to zagrożenie dla pieszych i 

samochodów. 

Następnie głos zabrał Pan Stanisław Kowalczyk ze Strażnicy Straży Granicznej w Krynicy 

Morskiej, który poinformował jak będzie funkcjonowała Straż w okresie letnim, będzie 

więcej funkcjonariuszy, sprzęt Straż posiada wysokiej klasy.    

Pan Szymański zwrócił się z pytaniem czy będą przekazane środki na Straż Graniczną, 
ponieważ do chwili obecnej Straż nie otrzymała odpowiedzi. 

Wójt wyjaśnił, że środki nie będą przekazane, będzie zakupione paliwo. 

Pan Szymański stwierdził, że informacja czy Straż będzie dofinansowana powinna być 
przesłana do wiadomości dużo wcześniej, dofinansowanie nie powinno być uzależnione od 

opłaty miejscowej.   

 

Glos zabrał Pan Włodzimierz Panfil – Nadleśnictwo Elbląg, który poinformował o nowych 

granicach leśnictwa. Do sprzątania lasu zatrudnionych zostało 2 bezrobotnych, 2 samochody  

posiada Straż Leśna.  

Nasilony jest proceder z wydobywaniem bursztynu przez bursztyniarzy. 

 

Dyrektor Parków Krajobrazowych poinformował, że został opracowany harmonogram 

dyżurów pracowników. Sołtysi  mogą się z nim zapoznać.  
Pani Sołtys wsi Mikoszewo zwróciła się z pytaniem kto odpowiada za utrzymanie czystości 

rezerwatu, jest tam nieporządek.  

Pani Dyrektor wyjaśniła, że teren jest w gestii Urzędu Morskiego. 

Pan Wagner stwierdził, że nie wygląda to jak rezerwat, jest tam straszny bałagan. 

 

Następnie glos zabrał przedstawiciel Zarządu Dróg Wojewódzkich Pan Wiktor Słapik. 

Pytania radnych dotyczyły budowy ronda w Stegnie, czy będzie w tym roku budowane. 

Pan Słapik wyjaśnił , że budowa ronda planowana jest w roku przyszłym. 

Poruszono również sprawę wykaszania poboczy między Mikoszewem a Stegną. 
Pan Czarnecki wnioskował a budowę chodnika z Tujska do Rybiny przy Ośrodku Zdrowia. 

 

 



Głos zabrała Prezes ZGK Pani Marianna Szyszka.  

Pani Dabska zwróciła się z pytaniem czy Wójt jest zadowolony z wykonawstwa usług przez 

ZGK. Wójt wyjaśnił, że odbyło się spotkanie na temat usług wykonywanych prze ZGK. 

Wszystkie uwagi zostały przekazane. Mimo wielokrotnych rozmów  Wójt nie jest w pełni 

zadowolony ze sprzątania przez ZGK.  

Uwagi radnych dotyczyły sprzątania plaży w Mikoszewie. Plaża jest bardzo brudna. 

Pani Szyszka wyjaśniła, że plaża w Mikoszewie w maju była sprzątana obsadą 15 osobową. 
Stwierdziła, że plaża w Mikoszewie jest specyficzną plażą. 
Pan Wagner stwierdził, że na plaży są śmieci z zeszłorocznego lata. Pani Prezes stwierdziła, 

że jest to niemożliwe ponieważ sama dokonywała lustracji plaży.  

Pani Szyszka wyjaśniła, że dużym problemem jest  nagminne wyrzucanie śmieci na pobocza 

dróg. Najwięcej  wyrzucanych  śmieci jest w Jantarze. Radni domagają się kontroli umów na 

wywóz nieczystości, każdy właściciel nieruchomości powinien mieć pojemnik na śmieci. 

 

Ad. Pkt. Nr. 7,1. 
 

Wójt Pan Marian Ranoszek  wyjaśnił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie 

na mienie gminne gruntu na poszerzenie ulicy Zielonej w miejscowości Stegna. 

Następnie Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały. Za podjęciem uchwały 

glosowało 11 radnych. 

 

Przyjęto Uchwałę Nr XXIX/ 211/2005 

w sprawie wyrażenia zgody na nabycie na mienie gminne gruntu zajętego 

na poszerzenie ulicy Zielonej w miejscowości Stegna. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 7,2. 

 
Wójt wyjaśnił projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Rady Gminy Nr XXIV/181/04 

z dnia 30 listopada 2004 r w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych do realizacji w 2005 roku. 

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono. Następnie Przewodnicząca Rady odczytała projekt 

uchwały. Za podjęciem uchwały glosowało 11 radnych. 

 

Przyjęto Uchwałę Nr XXIX/212/2005 

w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy Nr XXIX/212/2005 

z dnia 30 listopada 2004 w sprawie przyjęcia Gminnego Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych do realizacji w 2005 r. 

 

Ad. Pkt. Nr 7,3. 

 
Wójt Pan Marian Ranoszek wyjaśnił projekt uchwały w sprawie określenia dziennych stawek 

opłaty miejscowej, terminów płatności, zwolnień od tej opłaty, sposobu jej poboru, 

inkasentów oraz określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

Następnie Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały. Radni nie wnieśli uwag  

Projekt  uchwały poddano pod glosowanie. Za podjęciem uchwały glosował11 radnych, radny 

wstrzymał się od głosu. 

 

 

 



 

Przyjęto Uchwałę Nr XXIX/213/2005 

w sprawie określenia dziennych stawek opłaty miejscowej, 

terminów płatności, zwolnień od tej opłaty, sposobu jej poboru, 

inkasentów oraz określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 7,4. 

 
Wójt Pan Marian Ranoszek wyjaśnił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały  

Nr XXIV/181/04 z dnia 30.11.2004 w sprawie zmiany uchwały Nr XXVII/191/05 Rady 

Gminy Stegna z dnia 30 marca 2005 roku w sprawie budżetu gminy na 2005 rok. 

Następnie Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały. Radni nie wnieśli uwag  do 

projektu uchwały. Projekt uchwały poddano pod głosowanie. Za podjęciem uchwały 

głosowało 12 radnych. 

 

Przyjęto Uchwałę Nr XXIX/ 214/ 05 

w sprawie zmiany uchwały Nr XXVII/191/05 Rady Gminy Stegna 

z dnia 30 marca 2005 r w sprawie budżetu gminy na 2005 rok. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 7,5. 

 
Wójt Pan Marian Ranoszek poinformował, że na wspólnej komisji radni wnieśli uwagi do 

regulaminu organizacyjnego Straży Gminnej w Stegnie. Po przeanalizowaniu, poprawki 

zostały naniesione.  

Pan Szymański stwierdził, że brak jest zapisu w regulaminie o konkursie na Komendanta 

Straży. Rada domaga się konkursu na to stanowisko,  Komendant powinien być wyłoniony w 

drodze konkursu. Wnosi o naniesienie poprawki lub odrzucenie uchwały. 

Nie ma w ustawie o straży zapisu funkcjonariusz, należałoby ten zapis w § 1 skreślić., w § 6 

w rozdziale II  należałoby dołożyć  zadanie które przyświecało powołaniu straży tj 

egzekwowanie prawa w zakresie utrzymania porządku. Brak zapisu Rozporządzenia Rady 

Ministrów / Dz.U z 2004 roku Nr 18 poz. 169/ należy na ten Dziennik się powołać. 
Pani Dąbska stwierdziła że  zapoznała się z ustawą o Strażach i w związku z tym ma pytanie 

do radcy prawnego. Regulamin który był omawiany na komisjach był pomieszaniem dwóch 

form organizacyjnych, raz była używana  Komenda stworzenie jednostki organizacyjnej, a 

treść uchwały stanowi o tym , że jest to w strukturach urzędu. 

Uważa, że  w § 1 powinno być że tworzy się Straż Gminną. 
W § 2 że włącza się ją w strukturę organizacyjną gminy, 

§ 3 - nadaje się regulamin Straży Gminnej. 

W regulaminie organizacyjnym jest zapis Straż Gminna jest umundurowaną formacją, uważa 

że powinien  być zapis, że Komenda Straży Gminnej jest usytuowana  w strukturze 

organizacyjnej urzędu. 

Zapis  § 11 „ Komendant wykonuje zadania przy pomocy Komendy , powinien być 
zmieniony zapis powinien brzmieć  „ wykonuje przy pomocy urzędu”. 

i §  13 „ Za realizację rocznego planu finansowego odpowiedzialny jest Komendant” 

powinien być zmieniony uważa że formy te są niedopracowane. 

 

 

 



  

Radca prawny Pan Łopaciński stwierdził, że na dzisiejszej sesji padło dość dużo uwag w 

związku z tym zaproponował aby tą sprawę przenieść na następną sesję, doprecyzować 
regulamin. Trudno jest na  dzisiejszej sesji  ustosunkować się do wszystkich uwag. 

W związku z wieloma wątpliwościami wniosek Pana Szymańskiego o odrzucenie uchwały 

podano pod glosowanie. 

Za odrzuceniem uchwały głosowało 11 radnych , 1 radny wstrzymał się od głosu. 

 

Projekt uchwały został odrzucony. 
                                          Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 7,6. 
 

Pan Jabłoński  z Towarzystwa  Rozwoju Powiatu Nowodworskiego przedstawił   cele  i 

zadania Stowarzyszenia, poinformował  ile osób wstąpiło i ile wynosi  składka. Zaapelował o 

wstąpienie gminy jako członka wspierającego. 

Pan Kleczewski stwierdził, że jest to kwestia szczytna ale nazwa jest niefortunna.  

Następnie Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie przystąpienia Gminy 

Stegna do Towarzystwa Rozwoju Powiatu Nowodworskiego. 

Za podjęciem uchwały głosowało 5 radnych, 3 radnych głosowało przeciw, 3 radnych 

wstrzymało się od głosu. 

 

Przyjęto Uchwalę Nr XXIX/215/2005 

w sprawie przystąpienia Gminy Stegna do 
Towarzystwa Rozwoju Powiatu Nowodworskiego. 

Uchwała  stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr  7,7. 

 
Wójt Pan Marian Ranoszek wyjaśnił projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 

XXVI/188/05  Rady Gminy Stegna z dnia 25 lutego 2005 roku w sprawie utworzenia 

dochodów własnych jednostek budżetowych. 

Następnie Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały. Projekt uchwały poddano pod 

głosowanie. Za podjęciem uchwały glosowało 11 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu. 

 

Przyjęto Uchwałę Nr XXIX / 216 / 2005 

w sprawie zmiany Uchwały Nr XXVI/188/05 Rady 

Gminy Stegna z dnia 25 lutego 2005 roku w sprawie utworzenia dochodów 
własnych jednostek budżetowych. 

Uchwała stanowi załącznik  do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 7,8. 

 
Wójt Pan Marian Ranoszek wyjaśnił projekt  uchwały w sprawie zmiany statutu Związku 

Komunalnego„Mierzeja „ w Stegnie. 

Następnie Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały a następnie poddała go pod 

głosowanie. Za podjęciem uchwały glosowało 11 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu. 

 

 

 



 

Uchwałę Nr  XXIX / 217 / 05 

w sprawie zmiany statutu Związku Komunalnego „ Mierzeja” w  Stegnie. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 7,9. 

 
Wójt Pan Marian Ranoszek wyjaśnił projekt uchwały w sprawie utworzenia obwodu 

głosowania w Domu Pomocy Społecznej w Stegnie.  Przewodnicząca  Rady odczytała projekt 

uchwały a następnie poddała projekt uchwały  pod głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych. 

 

Przyjęto Uchwałę Nr XXIX/218/05 

w sprawie utworzenia obwodu glosowania w Domu Pomocy Społecznej. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 7,10. 

 
Wójt Pan Marian Ranoszek wyjaśnił projekt uchwały w sprawie ustalenia opłaty za miejsce  

postojowe na nieruchomości stanowiącej mienie gminne.  

Radca Prawny poinformował, że uchwała wchodzi w życie w terminie 14 dni od 

opublikowania w Dzienniku Urzędowym Województwa Pomorskiego. 

 Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały a następnie poddała go pod glosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych. 

 

Przyjęto Uchwałę Nr XXIX / 219 / 05 

w sprawie ustalenia opłaty za miejsce postojowe na nieruchomości 

stanowiącej mienie gminne. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 8. 

 
Informacje o pracy w okresie między sesjami przedstawił Wójt Pan Marian Ranoszek. 

Wójt brał udział : 

- w spotkaniu  w WFOŚ, 

- Komisji Bezpieczeństwa przy Starostwie, 

- w spotkaniu z Kierownikami Ośrodków, 

- w spotkaniu z Wizytatorem Kuratorium, 

- w spotkaniu w sprawie niezamykania mostu w Drewnicy, 

- w spotkaniu z Prezydentem Rzeczypospolitej Polskiej, 

 

Ad. Pkt. Nr 9. 
 

Odpowiedzi na wnioski i interpelacje udzielił Wójt Pan Marian Ranoszek. 

 

- droga przez Marzęcino jest to droga powiatowa, Wójt wystąpi aby znaki zostały 

poprawione. 

- w ocenie Burmistrza Krynicy Morskiej należy  podpisać umowę, wg radcy prawnego 

umowa jest niekorzystna i nie należy jej podpisać. 
   



 

- słupki zostaną odszukane , 

- prowadzone są rozmowy w sprawie podpisania umów na wykonanie planów, 

- sprawa spruchniałego dębu zostanie przekazana do Parków Krajobrazowych 

- na temat plaży w Mikoszewie wypowiedziała się Prezes ZGK. 

- planowana jest sesja poświęcona sprawom rolnictwa, cenę zbóż nie ustala samorząd ani 

   wójt, 

- odbyło się spotkanie dot. przebudowy drogi E-7, wszystkie sprawy zostały wyjaśnione.  

W tej sprawie już nic nie można zrobić. 
-sprawa tą zajmował się Związek Miast i Gmin Wiejskich. 

 

Ad. Pkt. Nr 10. 
 

Przewodnicząca Rady Pani Ewa Dąbska odczytała wniosek Przewodniczącego Komisji 

Budżetowej: 

W związku z brakiem konkretnej i jednoznacznej odpowiedzi Pana Wójta na zapytania i 

interpelacje radnych w sprawie użytkowania i dewastacji mieszkania i pomieszczeń w 

Gminnym Ośrodku Zdrowia w Drewnicy przez byłą lekarz panią Barbarę Uzunow wnioskuje 

o dokonanie kontroli przez Komisje Rewizyjną Rady Gminy w Stegnie umowy najmu, 

egzekucji należności , obciążenie za dewastację i wywóz nieczystości, porozumienia – ugody 

zawartej w trakcie procesu o eksmisję. 
Wniosek Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie.  Za przeprowadzeniem kontroli 

głosowało 12 radnych. 

Pan Szymański  Waldemar poruszył sprawę braku odpowiedzi na protokoły  Komisji 

Rewizyjnej.  

Następnie Przewodnicząca Rady odczytała pismo Pani Haliny Polańskiej skierowanej do 

Przewodniczącej Rady Gminy informujące o odmowie złożenia kontrasygnaty na umowie Nr 

1 /2005 o pełnienie funkcji Inżyniera przy realizacji projektu „ Budowa ulicy Lipowej w 

Stegnie. 

Pani Przewodnicząca poinformowała, że pismo to wstępnie było omawiane na wspólnym 

posiedzeniu komisji, rada upoważniła  Przewodniczącą aby zasięgnęła opinii prawnej w tej 

sprawie. 

Pan Szymański odniósł się do pisma, wyjaśnił że  Pani Skarbnik nie zgodziła się z dwoma 

rzeczami tj: Inż. Kontraktu powinien być wyłoniony  w drodze  przetargu,   

- firma PROKON została  zobowiązana do  sporządzenia Studium wykonalności  

na budowę ulicy Lipowej w Stegnie. 

Wójt zlecił w październiku 2004 r  pracowni projektowej INŻ. – EKO wykonanie Studium 

Wykonalności. Studium  zostało wykonane i zapłacono za  wykonanie firmie INŻ. – EKO 

kwotę 15 tys brutto.  Firma PROKON za sporządzenie studium i wniosku o środki do UE ma 

otrzymać  25 tys. netto. 

Dlatego Pani Skarbnik odmówiła złożenia kontrasygnaty na umowie Nr 1 / 2005 o pełnienie 

funkcji Inżyniera przy realizacji projektu „ Budowa ulicy Lipowej w Stegnie „. 

W związku z wieloma wątpliwościami Pan Szymański wnosi o obsługę prawną dla rady. 

Następnie glos zabrał Pan Charliński  który poruszył następujące sprawy : 

- czy odbyło się oficjalne otwarcie sezonu ? 

-niefortunny termin sesji, ponieważ zbiegł się z wyłożeniem planu w Mikoszewie. 

- brak informacji o Mistrzostwach Świata w Poławianiu Bursztynu i Zlocie Żeglarskim, 

- bardzo brudno podczas Zlotu Żeglarskiego, 

- gazetka wczasowa zawiera bardzo dużo błędów. 

 



 

Poinformował, że nie będzie objazdu przez naszą gminę. 
Pan Charliński poinformował, że  w plebiscycie na najlepszego Wójta Województwa 

Pomorskiego, Wójt Stegny zajął dopiero 63 miejsce otrzymał tylko 9 głosów. 

 
Sołtys wsi Stegna Pan Włuka zwrócił się z pytaniem dlaczego odwołano przetarg na sprzedaż 
działki rolnej w Izbiskach. 

Dlaczego droga gminna jest grodzona - nie ma przejazdu. 

Pan Marian Ranoszek – Wójt Gminy ustosunkował się do pytań Pana  Charlińskiego. 

Otwarcia sezonu  jeszcze nie było, otwarcie będzie 2 lipca. 

Wyłożenie planu nie przeszkadza z odbyciem sesji. 

Wywieszone zostały ogłoszenia o „Zlocie Żeglarskim” i” Mistrzostwach Świata” 

Ponieważ był płacony podatek przetarg został odwołany. Sprawa zostanie wyjaśniona. 

Wójt nie zna sprawy zagrodzenia drogi. 

Pan Szymański potwierdził, że zbyt mało było reklamy w mediach i prasie o „ Zlocie 

Żeglarskim „ 

Pan Kulka stwierdził, że Wójt powinien robić wszystko aby ludzi przekonać do siebie. 

Kiedy odbyło się zebranie w Stegnie zapewniano, że do końca roku będzie gaz w Stegnie. 

Choć dla niego wydawało się to nierealne.  

Na dzień dzisiejszy jest ta sprawa wątpliwa. Jeżeli mają być poprawne relacje między wójtem 

a radą  trzeba siąść  i rozmawiać. Nie warto bawić się w konfliktowe sprawy, po co ta zawiść. 
Pan Kulka  domaga się aby go poinformować kto dopisał na piśmie dot. funkcjonowania 

pawilonu gastronomicznego „ Pod Strzechą „  nazwiska osób. 

Wójt poinformował, że pismo redagował radca prawny nie potrafi odpowiedzieć kto dopisał 

nazwiska. Zostanie poinformowany na piśmie. 

Glos zabrała Przewodnicząca Rady która stwierdziła, że jest bardzo trudna sytuacja. Wszyscy 

niepotrzebnie się szarpią  między sobą , uchwały są   źle przygotowywane, poprawiane. A nie 

taka jest rola rady, radni przekazują  problemy swoich mieszkańców a Wójt jest organem 

wykonawczym i je powinien realizować. Nie można się nawzajem obrażać.  Wszystkie 

sprawy należy rozwiązać bo robi się to dla dobra gminy. 

 

Następnie głos zabrał Pan Sebastian Kleczewski poinformował, że złożył pismo  do 

Przewodniczącej Rady w związku z lekceważeniem przez Wójta Gminy Stegna uchwalonego 

przez Radę Gminy w Stegnie planu pracy Komisji Budżetowej.  

W związku z tym prosi o spowodowanie rzetelnego wypełnienia przez organy wykonawcze 

gminy swoich ustawowych i statutowych obowiązków. 

Przewodnicząca Rady odczytała pismo Przewodniczącego Komisji Budżetowej/. 

/ Pismo Przewodniczącego Komisji Budżetowej w załączeniu /. 

 

 Pan Hudomięt wnioskował aby środki które zostały w budżecie zaplanowane na Straż Gminą 
część środków przekazać dla Straży Granicznej. 

 

Pan Wagner poruszył sprawę równania drogi w Mikoszewie. Wnosi o większy nadzór nad 

równaniem dróg. Uważa, że równanie drogi równiarką zrobiło więcej szkody niż pożytku.  

 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca Rady zakończyła obrady sesji. 

 

Protokołowała:                        Sekretarz obrad              Przewodnicząca Rady  

Halina Całkiewicz                  Stanisław Kukułka              Ewa Dąbska   


